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Trakya Üniversitesi, sahip olduğu patentlere bir yenisini da-
ha ekledi. Trakya Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Makine Mü-
hendisliği öğretim üyelerinden Doç. Dr. Gürkan İrsel, "Katlana-
bilir, Silindirik Kesicili Sap Parçalama Makinesi" adlı projesiyle 
Türk Patent ve Marka Kurumu tarafından patent almaya hak ka-
zandı. 

Yapılan açıklamada, “İrsel’in buluşu, TÜBİTAK 1512 Giri-
şimcilik Destek Programı kapsamında üretilen 2180668 nolu 
projeyle ortaya çıkmış olup, bu proje çerçevesinde Edirne Ma-
kine ARGE Mühendislik Danışmanlık Limited Şirketi de kurul-
muştur. Trakya Teknopark'ta bulunan bu yenilikçi buluş, ayçiçe-
ği saplarını kesici bıçaklar kullanarak toprağa organik madde 
olarak geri kazandırıyor. Bu işlem sonucunda, yaklaşık 10 kilo-
gram kimyasal gübreye eşdeğer miktarda azot toprağa sağlan-
maktadır. Bilgisayar destekli mühendislik yöntemleriyle model-
lenen ve analizleri yapılan bu tasarım, mevcut sistemlere göre 
yüzde 50 daha düşük yakıt tüketimi ve iki kat daha yüksek işlem 
hızı sağlıyor” denildi. Haber Merkezi 

Trakya Üniversitesi’ne  
bir patent dahaTürkiye'nin önemli buğday 

üretim merkezlerinden Trak-
ya'da kuru toprağa ekilen buğ-
day, son dönemdeki yağışlarla 
çimlenerek çiftçilere rahat ne-
fes aldırdı. 

Kurak geçen yaz ve sonba-
har aylarının ardından buğday 
tohumlarını kuru toprağa eken 
Trakya çiftçisinin yüzü, bölge-
de etkili olan yağışlarla güldü. 

Yağışlar, buğdayın çimlen-
mesine yeterken çiftçiler, göz-
lerini kış aylarındaki kar ve 
yağmur yağışlarına çevirdi. 

Edirne Ziraat Odası Başka-
nı Hüseyin Arabacı, yağışların 
buğdaya can suyu olduğunu 
söyledi. 

Yağışların etkisiyle buğday 
tohumlarının çıkışlarının sağ-
lıklı şekilde gerçekleştiğini an-

latan Arabacı, "Buğday ekimi-
nin ardından kademeli olarak 
yağışlar geldi. Şu an buğdayın 
çıkışı açısından yeterli yağışlar 
var. Tabii uzun dönem kurak-
lıktan geçildiği için toprağın al-
tı hala kuru. Toprağın doyuma 

ulaşması ve buğdayın gelişme-
si açısından yağışlara ihtiyaç 
var." dedi. 

Arabacı, "İnşallah yağışlar 
devam eder, üreticilerimiz 
2025 yılında emeğinin karşılı-
ğını alır. Bol ve bereketli bir 

dönem yaşanır. Şu an hava 
şartlarına baktığımızda yağış 
gözüküyor. Toprağı doyuma 
ulaşır, nehirlerimiz ve barajları-
mız dolar." diye konuştu. 

 
 

 "Bundan sonra yağışların 
devamını bekliyoruz" 
Kırklareli Ziraat Odası Baş-

kanı Ekrem Şaylan da buğday 
ve diğer hububatın yağışlarla 
çimlendiğini ifade etti. 

Yağışlarla çiftçinin yüzünün 
güldüğünü belirten Şaylan, 
"Son yağışlarla birlikte ektiği-
miz buğday, arpa, kanola gibi 
bitkiler yeşerdi ve güçlendi. 
Bundan sonra yağışların deva-
mını bekliyoruz. Uzun yıllar or-
talamasına baktığımızda ger-
çekten çok düşük yağışlar al-
maya başladık ama en son ya-
ğışlarla birlikte üreticimiz bir 
nebze de olsa rahatladı." de-
ğerlendirmesini yaptı. 

Ektikleri ürünlerin bundan 
sonra güçlü bir şekilde çıkaca-
ğına inandığını dile getiren 

Şaylan, şöyle devam etti: 
"Kurağa ekilenler var. Özel-

likle kanola ikinciye bozulup 
ekildi. İlk ekilen ürünlerin bir 
kısmı çıktı ve çıktıktan sonra 
yağış olmadığı için kurudu. Bir 
daha ikinciye ekildi ve onda 
bile puanda yüzde 30’lara va-
ran kayıplar görüyoruz ama 
bu yağışlarla birlikte onlarda 
toparlar kayıp yaşanmaz." 

 
"Yağışlar tarlalardaki  

her şeyi etkiler" 
Tekirdağ Süleymanpaşa Zi-

raat Odası Başkanı İmdat Say-
gı ise son zamanlarda etkili 
olan yağışların çiftçileri sevin-
dirdiğini söyledi. 

Kanola ve buğday için ya-
ğışların faydalı olduğunu vur-
gulayan Saygı, "İklim değişikli-
ği en çok çiftçileri etkiledi. Ya-
ğışlar artık daha düzensiz. 
Buğday ekimleri yapılırken 
pek yağış olmadıydı. Son gün-
lerde Trakya'da aşırı olmasa 
da ürünlere iyi gelecek kadar 
yağış düştü. Bizim beklentimiz 
yağışların devam etmesi. Ya-
ğışlar tarlalardaki her şeyi etki-
ler. Yağmur ve kar yağışı su 
kaynaklarımızla ekili ürünleri-
mize her şeye bereket getirir." 
ifadelerini kullandı.(aa) 

Son yağışlar çiftçilere rahat nefes aldırdı
GAZETESÝ

Arabacı



Edirne 70 yaşındaki Kıbrıs Ga-
zisi İzzet Altınaz yaşamını yitirdi.  

Remziye Altınaz’ın eşi, Nilay, 
Hülya ve Nurdan’ın babaları Kıb-
rıs Gazisi İzzet Altınaz vefat etti. 
Bugün Lalaşahinpaşa Camii’nde 
düzenlenen cenaze törenine Edir-
ne Valisi Yunus Sezer, Emniyet 
Müdürü Onur Karaburun ve Altı-
naz’ın yakınları katıldı. 

Kıbrıs Gazisi İzzet Altınaz’ın ce-
nazesi, Lalaşahinpaşa Camii’nde 
öğle vakti kılınan cenaze namazının ardından Karaağaç Mezar-
lığı’na defnedildi.  

Biz de Yenigün Gazetesi ailesi olarak merhum Altınaz ‘a Al-
lah’tan rahmet, kederli ailesine baş sağlığı ve sabır dileriz.   

Haber Tunç Eryonar
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ARAMIZDAN AYRILANLAR
AHMET İŞLER vefat etti. 
Yüksel İşler’in eşi, Meryem, Fatma, Mehmet, Yılmaz ve 

Yavuz işler’in babaları, Karaağaç eski bekçilerinden pazvant 
89 yaşındaki Ahmet İşler vefat etti, 

Cenazesi Cuma günü Karaağaç Yeni Camii’nde öğle vak-
ti kılınan cenaze namazının ardından Karaağaç Mezarlığı’na 
defnedildi. 

 
FATMA TAŞKIN vefat etti. 
Bosnaköy sakinlerinden merhum İsmail Taşkın’ın eşi, 

merhume Süheyla Şakru, merhum Raif Taşkın ve Özgür Taş-
kın’ın anneleri, İsmail, Oğuz ve Özkan Taşkın’ın babaannele-
ri, Çiğdem Arslan’ın anneannesi, 83 yaşındaki Fatma Taşkın 
vefat etti, 

Cenazesi Cuma günü Süleçelebi Camii’nde öğle vakti kı-
lınan cenaze namazının ardından Buçuktepe Mezarlığı’na 
defnedildi. 

 
MUZAFFER ÖRNEK vefat etti. 
Tarlakapı semti sakinlerinden merhume Mukaddes Örnek 

ve merhume Fikret Örnek’in oğulları, Taner Örnek, Zuhal, 
Nihal ve Pınar’ın babaları, 73 yaşındaki Muzaffer Örnek ve-
fat etti, 

Cenazesi Cuma günü Süleçelebi Camii’nde ikindi vakti 
kılınan cenaze namazının ardından Yeni Şehir Mezarlığı’na 
defnedildi.

Edirne’de TIR şoförleri, 
Macaristan Transit Geçiş Bel-
gesi Avrupa ülkelerine verme-
diği gerekçesiyle  Kapıkule Sı-
nır Kapısı yakınındaki TIR par-
kında yaklaşık bir haftadır zor 
şartlarda yaşadıklarını ifade et-
ti.  

TIR parkında Macaristan 
Transit Geçiş Belgesi verilmesi-
ni yaklaşık bir haftadır bekle-
diklerini dile getiren TIR şoför-
leri, TIR kabinlerinde yattıkları-
nı ve yemek masraflarını cep-

lerinden ödediklerini söyledi. 
TIR şoförleri, Macaristan’ın ya-
kın zamanda yaklaşık 3 bin 
TIR’a Transit Geçiş Belgesi ver-
diğini ifade ederek arkadan ge-
len TIR’ların Edirne’de aynı sı-
kıntıyı yaşayacağını kaydetti. 
CHP Edirne eski Milletvekili 
Dr. Okan Gaytancıoğlu, TIR 
şoförlerinin sorunlarını dinledi.  
“TIR’ların beklemesi döviz 

kaybına neden oluyor” 
Gaytancıoğlu, şunları kay-

detti: 
“Burası Kapıkule gümrüğü, 

TIR’lar aracıyla tüm dünyaya 

nakliye yapılıyor ve Türkiye’ye 
döviz getiriyor. Ama yaklaşık 
bir haftadır burada bekleyenler 
var, mağdur olmuşlar. Soru-
nun temel nedeni Macaris-
tan’dan verilen bir transit geçiş 
belgesi. O belge şu aylarda ve-
rilmiyor, verilirse de sınırlı sayı-
da. TIR’ların içinde narenciye, 
tarım, gıda ürünü, bozulacak 
ürünler de var. Özellikle de şo-
förlerimiz burada mağdur. 
TIR’ların beklemesi özellikle 
Türkiye’nin döviz kaybına ne-
den oluyor. Şu anda dövize 
çok ihtiyacı olan bir ülkede ya-

şıyoruz. Ama ihracata yapamı-
yoruz yazıktır, günahtır”  

 
“Geriden gelen arabalar 

aynı sıkıntıları  
çekecekler” 

İsveç’e otomobil parçası ih-
racatı yapan TIR şoförü Meh-
met Filiz, şunları söyledi: 

“Kabinlerde yatıyoruz, do-
laplarda, lokantalardan yiyo-
ruz. Günlük masraflarımız olu-
yor. 3 bin 500 araca izin geldi-
ği söyleniyor. Tekrar gelen ara-

balar aynı mağduriyeti yaşaya-
caklar. Arabalar bir hafta yattı, 
şimdi 3 bin araba çıkacak geri-
den gelen arabalar aynı sıkıntı-
ları çekecekler.  
İsveç’e elektrik direği götür-

düğünü ifade eden TIR şoförü 
Hüseyin Kahvecioğlu da,“Ben 
Cuma günü geldim, bekliyo-
rum. Talebimiz belgeler bitme-
den gelmesi. Belgeler zama-
nında gelse bu sıkıntılar yaşan-
maz” diye konuştu.  

TIR şoförü Halil Baraj ise 
“Narenciye yüklemişim bir 
haftadan beri Macar dozvolası 
bekliyoruz. Bunu her sene Ma-
caristan yapıyor. Özellikle Türk 
şoförlerine yapıyor. Diğer Av-
rupa ülkelerinin hiçbir tanesin-
de yok. Belgeleri sınırlı sayıda 
gönderiyorlar. TIR şoförleri bu-
rada 4-5 gün bekliyor. Bulgar 
gümrüğü de seri bir şekilde ça-
lışmıyor. Büyüklerimiz el atar-
sa, herkes mağdur. Herkes 
kendi cebinden yiyor. Soğuk 
arabalarda yatıp kalkıyorlar. 
Çoğu orta yaşın üstünde yazık, 
günah” şeklinde konuştu.  

Haber Ergin Yıldız 

Edirne Yerel Tarih Grubu tara-
fından, 7 Aralık Cumartesi günü 
saat 14:00’da Atatürk Kültür Mer-
kezi’nde, "Edirne ve Saros Körfe-
zindeki Arkeolojik Çalışmalar" ko-
nulu halk buluşması düzenlene-
cek. 

Toplantı, Edirne Yerel Tarih 
Grubu Başkanı Güngör Mazlum 
ve grubun sözcüsü Şükrü Akıllı'nın 
organizasyonuyla gerçekleştirile-
cek. Prof. Dr. Ahmet Yaraş'ın su-
numuyla yapılacak olan etkinlikte, 
Edirne ve Saros Körfezi’ndeki ar-
keolojik çalışmalar ele alınacak. 

Edirne Yerel Tarih Grubu tüm 
Edirne halkını bu önemli toplantı-
ya katılmaya davet etti. Grubun 

sözcüsü Şükrü Akıllı, yaptığı açık-
lamada, “Belediye Atatürk Kültür 
Merkezinde gerçekleştireceğimiz 
etkinliğimizde tarihi gün yüzüne 
çıkaran ve bugüne kadar Trak-
ya’da, Edirne’de, Saros Körfezin-
de çok sayıda projelere imza atan, 
arkeolojik çalışmaları başarı ile yü-
rüten Prof. Dr. Sayın Ahmet Yaraş 
hocamızın zevkli, bilgilendirici su-
numlarıyla güzel bir toplantı ger-
çekleştireceğiz. Tarihi seven, yaşa-
dığı bölgeyi, kentini seven tüm 
dostlarımızı bekliyoruz” dedi.  

Haber Figen Eryonar 

TIR şoförleri dertli
GAZETESÝ

Arkeolojik çalışmaları anlatacak

Kıbrıs Gazisine veda
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SU TANKERİ ARACI (ARAZÖZ) SATIN ALINACAKTIR 
EDİRNE İL ÖZEL İDARESİ DESTEK HİZMETLERİ  

MÜDÜRLÜĞÜ

Basın:2135764Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de
2135764 nolu ilanın devamı 5. sayfada 

İdaremiz İhtiyaçlarında Kullanılmak Üzere Su Tankeri Aracı (Arazöz) Alım İşi mal 
alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile 
ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  
İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır: 
İKN : 2024/1656325 
1-İdarenin 
a) Adı : EDİRNE İL ÖZEL İDARESİ DESTEK HİZMETLERİ  

MÜDÜRLÜĞÜ 
b) Adresi : Kocasinan Mahallesi Prof.Dr.Süheyl Ünver caddesi No:2 

Kat: 3 22100 EDİRNE MERKEZ/EDİRNE 
c) Telefon ve faks numarası: 2842352703 - 2842352695 
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet say-
fası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/ 
2-İhale konusu mal alımın 
a) Adı : İdaremiz İhtiyaçlarında Kullanılmak Üzere Su Tankeri Ara-
cı (Arazöz) Alım İşi 
b) Niteliği, türü ve miktarı: 2 Adet Su Tankeri Aracı (Arazöz) Temini 

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir. 

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer:Edirne İl Özel İdaresi araç park sahasına teslim 
edilecektir. 

ç) Süresi/teslim tarihi : Su Tankeri Araçları , yüklenici ile idare arasında  
sözleşmenin imzalanmasından itibaren 90 (doksan)  
takvim günü içerisinde teslim edilecektir 

d) İşe başlama tarihi : sözleşme imzalandığı gün 
3-İhalenin 
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 30.12.2024 - 14:30 
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) : Edirne İl Özel 

İdaresi Toplantı Salonu 
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler: 
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri 
ile fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmek-
tedir. 
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler; 
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır. 
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu. 
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri. 
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz. 
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler: 
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir. 
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler: 
4.3.1. Yetkili satıcılığı veya imalatçılığı gösteren belgelere ilişkin bilgiler: 
a) İmalatçı ise imalatçı olduğunu gösteren belge veya belgelere ilişkin bilgiler, 
b) Yetkili satıcı veya yetkili temsilci ise yetkili satıcı ya da yetkili temsilci olduğunu gös-
teren belge veya belgelere ilişkin bilgiler, 
c) Türkiye’de serbest bölgelerde faaliyet gösteriyor ise yukarıdaki belgelerde belirtilen 
serbest bölge faliyet belgesine ilişkin bilgiler. 
İsteklilerin yukarıda sayılan bilgilerden, kendi durumuna uygun bilgi veya bilgileri belir-
ten isteklilerin yeterlik bilgileri tablosu uygun kabul edilir. İsteklinin imalatçı olduğu aşa-
ğıdaki belgelerdeki bilgiler ile tevsik edilir. 
İmalatçı Belgesi 
Kapasite Raporu 
Sanayi Sicil Belgesi 
Üretici veya imalatçı olduğunu gösteren belgeler 
Yerli Malı Belgesi veya Teknolojik Ürün Deneyim Belgesi 
4.3.2. Tedarik edilecek malların katalogları, broşürleri, fotoğraflarına ilişkin bilgi-
ler ile teknik şartnameye cevapları ve açıklamaları: 
Katalog 
Kullanma ve Bakım Kitabı 
4.3.3. İsteklinin teklifi kapsamında sunması gerektiği İdari Şartnamenin 7nci mad-
desi dışındaki maddeleri ile teknik şartnamede belirtilen aşağıdaki belgeler: 
İsteklinin Faaliyet Belgesi 
İsteklinin üst yapı firmasının istenilen teminat tutarlı Ürün Sorumluluk Sigortası 
bulunacaktır. Poliçe yeterlik bilgileri tablosunda sunulmalıdır 
Su Pompası TS EN-1028 normuna uygun olucak ve teklif aşamasında ibraz edile-
cektir. 
Şasi araç üzerine ekipman imal edildikten sonra şase aracın garantisinin devam 
ettiğine dair şasi üretici tarafından garanti teyit yazısı teklif ile beraber dosyada 
sunulacaktır.Garanti teyit yazısı Kurumumuza hitaben yazılmış olacaktır. 
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir. 
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecek olup yerli malı teklif eden yerli istekliye iha-
lenin tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır. 

 "Fermuar sistemi ile yaşama 
yol ver" kampanyası tanıtıldı

Edirne'de "Fermuar sistemi ile yaşama yol ver" kampanyası için ta-
nıtım toplantısı düzenlendi. 

Vali Yardımcısı Ercan Çiçek başkanlığında Valilik Toplantı Salo-
nu'nda düzenlenen toplantıda İl Sağlık Müdürü Mustafa İshak Yıldırım, 
"Fermuar sistemi ile yaşama yol ver" kampanyası ile ilgili sunum yaptı. 

Kampanya ile ambulansın hastayı teslim edeceği sağlık kurumuna 
en hızlı şekilde ulaşmasının hedeflendiğini belirten Yıldırım, sürücülerin 
bildiği ve yardımcı olduğu bu konuda farkındalığı artırmayı amaçladık-
larını dile getirdi. 

Yaralılar ve acil hastaların vakit kaybetmeden sağlık kuruluşlarına 
ulaşmaları durumunda sağlığına kavuşma oranının yüzde 40 arttığını 
ifade eden Yıldırım, şunları kaydetti: 

"Tek şeritli yollarda araçların sağa çekerek sol koridoru açıp ambu-
lansa yol vermesi gerekiyor. Çift şeritli yollarda sağdaki araçlar sağa, 

solda bulunan araçlar sola yaslanarak ortadan aynı bir fermuar gibi ko-
ridor açıp ambulansa yol vermesi gerekiyor. Üç ve üzerindeki şeritli yol-
larda da soldaki araçlar sola yaslanarak sağdaki araçlar da sağa yasla-
nıp fermuar gibi açılarak ambulansa yol vermesi gerekiyor. Aralık ayı-
nın ilk haftası Acil Sağlık Hizmetleri Haftası.  

Bu hafta dolayısıyla 'Fermuar sistemi ile yaşama yol ver' sloganıyla 
bir kampanya başlatıldı. Bu kampanya paydaş kurumlarımızla beraber 
mayıs ayındaki Trafik Haftası'na kadar devam edecek ve bir takım ça-
lışmalar yapılacak." 

Edirne'de görevli acil sağlık hizmetleri personeli ve araç sayısı hak-
kında da bilgi veren Yıldırım, kampanya kapsamında kurumlarla yapı-
lacak iş birliği çalışmalarını da anlattı. 

Toplantıya Belediye Başkan Yardımcısı Ertuğrul Tanrıkulu ve kurum 
temsilcileri katıldı.(aa)
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Edirne'de tarlaya devrilen otomobilin sürücüsü yaralandı. 
A.B.E'nin kullandığı otomobil Hasanağa köprüsü yakınlarında sürü-

cüsünün direksiyon hakimiyetini kaybetmesi sonucu tarlaya devrildi. 
Yaralanan sürücü kendi imkanlarıyla araçtan çıkarak sağlık ekipleri-

ne haber verdi. 
Haber verilmesi üzerine olay yerine polis ve sağlık ekibi sevk edildi. 
Yaralı sürücü ambulansla Trakya Üniversitesi Tıp Fakültesi Hastane-

sine sevk edildi.(aa) 

Otomobil tarlaya devrildi7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif ve-
recek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zo-
runludur. 
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir. 
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen bi-
rim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imza-
lanacaktır. 
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir. 
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tu-
tarda geçici teminat vereceklerdir. 
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır. 
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günü-
dür. 
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez. 
15. Diğer hususlar: 
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Ka-
nunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir. 

Edirne Belediye Meclisi’nin 
AK Partili Üyeleri, Edirne Bele-
diyesi tarafından 29 Ekim’de 
gerçekleştirilen Gökçe konserine 
ödenen 1 milyon 360 bin TL’nin 
hesabını tekrar sordu.  

Edirne Belediye Başkanı Av. 
Filiz Gencan Akın, gündemi 
meşgul eden Gökçe konseriyle 
ilgili iddialara ateş püskürmüştü. 
Edirne Belediyesi’nin AK Partili 
Üyeleri basın toplantısı düzenle-
yerek, söz konusu iddiaları Baş-
kan Gencan Akın’a yeniden sor-
du. Basın açıklamasını yapan 
AK Partili Meclis Üyesi Celal De-
mir, “Bu konser, 250 bin TL tek-
lif alındığı halde başka bir firma-
ya 1 milyon 360 bin TL’ye yap-
tırılmış mıdır?” dedi.  

Edirne Belediyesi Aralık Ayı 
Olağan Meclis Toplantısında 
gündem dışı söz alan AK Parti 
Grup Başkanı Recai Koçaşlı, 
Edirne Belediyesi tarafından 29 
Ekim’de gerçekleştirilen Gökçe 
konseriyle ilgili soru önergesi 
vermişti. Soru önergesine cevap 
alamadıklarını söyleyen Edirne 
Belediye Meclisi’nin AK Partili 
Üyeleri, basın toplantısı düzen-
leyerek, söz konusu iddiaları ye-
niden Başkan Gencan Akın’a 
sordu.  

Demir, “Son zamanlarda 
Edirne gündemini meşgul eden 
bir olay vardı. Bununla ilgili bir 
soru sormak istedik. Soru sordu-
ğumuzda olay farklı yerlere gitti.  
Biz de bu açıklamayı yapmak is-

tedik. Edirne Belediyesi’ne çok 
basit bir soru sorduk. ‘Edirne 
Belediyesi’nin düzenlediği bir 
konserde aynı sanatçıya, aynı 
tarihte, aynı yerde 250 bin TL’lik 
teklif varken neden 1 milyon 
360 bin TL’lik teklife ‘evet’ diye-
rek konseri verdirdiniz?’ dedik. 
Çok basit bir soruydu bu. Biz 
orada Başkanımızdan, ‘Böyle 
bir olumsuzluk yaşanmıştır, kişi-
ler ve kurumlar hakkında gere-
keni yapacağız ya da böyle bir 
şey yoktur’ demesini bekledik. 
Ama bu önergemizi alıp da, 
‘konser düzenlenmesine karşı-
lar’, ‘Cumhuriyet konseri olma-
sından rahatsız oldular’ deme-
mek lazım. Biz tam tersine daha 
fazla organizasyon yapılsın, da-
ha fazla festival yapılsın ama 
bunlar yapılırken de Edirne hal-
kının parası har vurup harman 
savurulmasın istiyoruz. Bizim 
önceliğimiz tamamen buydu. 
Hala soruya cevap alamadık. 
Çok basit bir soru, cevabı da 
çok basittir. Dünkü mecliste bu-
na cevap verebilirdi. Hala bekli-
yoruz, Edirne halkı da bekliyor. 
Böyle bir şey yaşanmış mıdır? 
Bu konser, 250 bin TL teklif 
alındığı halde başka bir firmaya 
1 milyon 360 bin TL’ye yaptırıl-
mış mıdır?” şeklinde konuştu.  

 

“Hiçbir Bakanlıkta 
bir tane talep yokmuş” 
Başkan Gencan Akın’ın, 

“Fatma Vekilim Bakanlıklarda 
bekleyen taleplerimiz var. Buyu-
run gelin bunları beraber çöze-
lim.” sözlerine de cevap veren 
Demir, “Sorduk Vekilimize, hiç-
bir Bakanlıkta bir tane talep 
yokmuş.” ifadelerini kullandı.  

Demir, “Vekilimiz bize destek 
vermiyor Bakanlıklardaki işlerle 
ilgili’ diyor. Başkanımıza soru-
yoruz; hangi Bakanlıkta, hangi 
işiniz için Vekilimizden destek is-
tediniz de size ‘hayır’ dedi? Sor-
duk Vekilimize, hiçbir Bakanlık-
ta bir tane talep yokmuş. Çıkıp 
‘Vekil bize destek vermedi’ di-
yor, istediniz mi? Burası yerel bir 
meclis, Edirne’nin sorunlarını 
konuşacağız ama illa genele ta-
şıyorsunuz. Bu şehrin 4 tane se-
çilmiş Vekili var. Bizim Vekilimiz 
her türlü yolu açmaya hazırdır. 
Sizin Vekilleriniz de başka 
önemli işlerinden fırsat bulurlar-
sa, onları da bekleriz. Vekilimiz-

le görüşsünler ve Edirne’nin ya-
rarına olacak ne varsa yapılsın.” 
dedi.   
“Böyle bir müracaatı yok” 

Başkan Gencan Akın’ın, 
“Tehdit ediliyorum” sözleri hak-
kında da konuşan Demir, “Baş-
kanımızın hiçbir yerde böyle bir 
müracaatı yok.” dedi.  

Demir, “Ayrıca mecliste söy-
lenen bir tehdit olayı vardı. Bun-
dan bir şey anlamadık. Çünkü 
Başkanımız öncelikle bir hukuk-
çu. Bu gibi durumlarda hangi 
yolun izlenmesi gerektiğini en iyi 
bilen kişidir. Biz bile sıradan va-
tandaşlar olarak başımızdan 
böyle bir şey geçtiğinde neler 
yapabileceğimizi araştırıyoruz. 
Başkanımız 15 yıllık deneyimli 
bir hukukçu. Soruyoruz; yap-
ması gerekenleri yaptı mı? Öyle 
bir müracaat yok hiçbir yerde. 
Bunları söyleyip de gündemi 
farklı yerlere taşımanın anlamı 
ne?” ifadelerini kullandı.  

Haber Ergin Yıldız

Cumhuriyet Halk Partisi Edir-
ne Merkez İlçe Başkanı Yücel Bal-
kanlı’dan Destek Mesajı yayımla-
dı. 

Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Edirne Merkez İlçe Başkanı 
Yücel Balkanlı, Edirne Belediye 
Başkanı Av. Filiz Gencan Akın’ın 
tehdit edilmesiyle ilgili önemli bir 

açıklama yaptı. Başkan Balkanlı, 
Edirne’nin ilk kadın belediye baş-
kanı olarak tarihe geçen ve çalış-
malarında şeffaflık ile adalet ilkele-
rini ön planda tutan Başkan 
Akın’a tam destek verdiklerini ifa-
de etti. 

“BAŞKANIMIZIN YANINDA-
YIZ, DESTEKLERİMİZİ GÜÇLÜ 
BİR ŞEKİLDE SÜRDÜRECEĞİZ” 

Yücel Balkanlı, yaptığı açıkla-
mada şu ifadeleri kullandı: 

“Edirne’mizin gurur kaynağı 
ve ilk kadın belediye başkanı olan 
Sayın Av. Filiz Gencan Akın’ın her 
zaman yanında olduğumuzu ve 
örgüt olarak desteğimizi güçlü bir 
şekilde sürdüreceğimizi belirtmek 
isterim. Belediye Başkanımız, 
Cumhuriyet Halk Partisi’nin ilke 

ve değerleri doğrultusunda şeffaf, 
katılımcı ve adil bir yönetim anla-
yışıyla, yasalar çerçevesinde Edir-
ne’miz için 24 saat durmaksızın 
hizmet etmektedir.” 

“HUKUKSUZ TALEPLER 
KARŞISINDA KARARLI BİR DU-
RUŞ SERGİLENİYOR” 

Balkanlı, Edirne Belediyesi’nin 
halkın çıkarlarını ön planda tutan 
cesur adımlar attığını vurgulaya-
rak, şunları ekledi: 

“Edirne Belediyesi’nin yöneti-
minde hukukun üstünlüğü esas 
alınmaktadır. Belediye Başkanı-
mız, hukuk dışı hiçbir talebe bo-
yun eğmeden, halkımızın haklarını 
savunmakta ve belediyeyi rant ka-
pısı olarak gören anlayışlara karşı 
net bir tavır koymaktadır. Başkanı-

mızın ifade ettiği gibi, demokratik 
düzende hukuki olmayan uygula-
malar karşısında vatandaşlarımı-
zın yargıya başvurma hakkı bulun-
maktadır. Ancak tehdit, yıldırma 
ya da karalama yoluyla belediye-
mizin yönetimine müdahale etme-
ye çalışanlara karşı örgüt olarak 
dimdik ayakta duruyoruz.” 

“EDİRNE’NİN KAYNAKLARI, 
HALK İÇİN VERİMLİ VE ADİL 
BİR ŞEKİLDE KULLANILIYOR” 

Başkan Akın’ın Edirne için yıl-
madan çalıştığını belirten Balkanlı, 
sözlerine şöyle devam etti: 

“Başkanımız Sayın Av. Filiz 
Gencan Akın, şeffaflık, hesap ve-
rebilirlik ve dürüstlük ilkelerini ön 
planda tutarak Edirne’nin her so-
kağında halkımızla buluşuyor, so-

runlara çözüm üretiyor ve kaynak-
ları en verimli şekilde kullanıyor. 
Yerel kalkınma projelerinden ulus-
lararası temsil çalışmalarına kadar 
örnek bir belediyecilik anlayışı ser-
giliyor.” 

“BAŞKANIMIZA BAŞARILAR 
DİLİYORUZ” 

Cumhuriyet Halk Partisi Edir-
ne Merkez İlçe Örgütü olarak Be-
lediye Başkanı Av. Filiz Gencan 
Akın’a tam destek verdiklerini be-
lirten Balkanlı, açıklamasını şu 
sözlerle tamamladı: 

“Edirne’mizin ilk kadın beledi-
ye başkanı olarak halkımızın hak-
kını savunan, şeffaf ve adil bir be-
lediyecilik anlayışıyla çalışan Sa-
yın Başkanımıza başarılar diliyo-
ruz. Başkanımızın yanında olmaya 
ve çalışmalarını desteklemeye de-
vam edeceğiz.” Haber Merkezi

AK Partililer Gökçe konserinin peşinde

Balkanlı’dan Akın’a Tam Destek!



Edirne Emniyet Müdürü Onur Karaburun, Edirne'nin daha 
huzurlu ve güvenli bir şehir olması için ekip arkadaşlarıyla yo-
rulmadan çalıştıklarını söyledi. 

Karaburun, Abdurrahman ve Yancıkçı Şahin mahalle sa-
kinleriyle bir kafede düzenlenen "Huzur Toplantısı"nda bir ara-
ya geldi. 

Kentte yasa dışı göçle mücadele çalışmalarında 15 ayda 

önemli bir mesafe kat ettiklerini belirten Karaburun, "Bir sürek-
li sahadayız, yasa dışı göçmen ve aranan şahıslarla ilgili olarak. 
Bu konuda 112 ya da karakolları arayıp ihbarda bulunabilirsi-
niz. Bu konuda bir tavizimiz yok. İldeki göçmen hareketliliği ge-
çen aylara göre çok düşük bir noktada. Yakaladığımız düzensiz 
göçmenler insan kaçakçılarınca yönlendirilen kişiler. Onları 
metruk binalarda değil adli makamların izniyle yaptığımız ev 
aramalarında yakalıyoruz." diye konuştu. 

Karaburun, iş yeri ve apartmanların güvenlik kameralarının 
durumlarıyla ilgili tespit çalışması yürüttüklerini, olayların ay-
dınlatılmasında pay sahibi olan kameraların daha iyi hale geti-
rilmesini amaçladıklarını ifade etti. 

Okulların çevre güvenliği konusunda taviz vermediklerini 
dile getiren Karaburun, il merkezindeki 54 okulun giriş çıkışla-
rında görevlendirdikleri polislerin araç trafiği ve şüpheli şahıslar 
üzerinde çalışarak öğrencilerin güvenliğini sağladığını kaydetti. 

Edirne'nin daha güvenli bir şehir olması için çalıştıklarını ak-
taran Karaburun, "Türkiye'nin birçok iline göre emniyet ve asa-
yiş yönüyle istatistiklerimiz gayet güzel. Burada 1600 polise bü-
yük görev düşüyor. Edirne'miz günden güne daha huzurlu ve 
güvenli olsun diye çalışıyoruz. Göreve geldiğimizde sıfır suç ve 
sıfır aranan şahıs hedefi koyduk. Bunun için yorulmayacağız, 
öyle bir lüksümüz de yok. Edirne'nin sizlerin desteğiyle daha 
huzurlu ve mutlu bir şehir olacağına inanıyoruz." dedi. 

KADES ve UYUMA mobil uygulamaları hakkında da bilgi 
veren Karaburun, mahalle sakinlerinin sorularını yanıtladı. 

Toplantıya, emniyet müdür yardımcıları ve şube müdürleri, 
mahalle muhtarları ve mahalle sakinleri katıldı.(aa) 

Karaburun’dan "Huzur Toplantısı"
Edirne Valisi Yunus Sezer, 

huzur kenti Edirne’de sadece 
belediye başkanı değil, şantaj 
ve tehdide maruz kalan tüm 
vatandaşları kolluk ve adli bi-
rimlerin korumakla görevli ol-
duğunu belirtti. 

Sezer, gazetecilerin sorusu 
üzerine yaptığı açıklamada, 
Edirne'nin bir huzur şehri ol-
duğunu ifade ederek, huzur 
şehrinin tehdit, şantaj ve ben-
zeri gündemlerle anılmasının 
iyi bir şey olmadığını söyledi. 

Türkiye Cumhuriyeti'nin 
her vatandaşının anayasal ola-
rak güvenliğini sağlamakla gö-
revli olduklarını belirten Sezer, 
"Edirne'de sadece Belediye 
Başkanı'mız değil tehdit ve 
şantaja maruz kalan hangi va-
tandaşımız varsa kolluk ve adli 
birimlerimiz onları korumakla 
görevlidir." dedi. 

Sezer, Edirne'de asayiş ve 
güvenlik açısından güvenlik bi-

rimlerinin son derece önemli 
çalışmalar ortaya koyduğunu 
dile getirdi. 

Belediye Başkanı Akın'ın 
"tehdit ediliyorum" açıklaması-
nı gördüğünü ve sonrasında 
kendisini aradığını anlatan Se-
zer, "Bu noktada şehrimizin 
Belediye Başkanı'nın bu tür 
şeylere maruz kalmasını kabul 
edemeyiz. Herhangi bir tehdit-
le ya da başka bu tür konuyla 
şehrin Belediye Başkanı bun-
ları dile getirilmesini şehrin Va-
lisi ve güvenlik güçleri olarak 
kabul etmemiz söz konusu de-
ğil. Belediye Başkanı'mız ve 
şehrimizdeki herhangi bir va-
tandaşımız tehdit edilemez ve 
bununla ilgili de gereken her 
şey yapılır. Bunun altını çiziyo-
rum." diye konuştu. 

Vali Sezer, Akın ile seçildiği 
günden itibaren şehirle ilgili 
çalışmaları tüm kurumlarla bir-
likte yapmaya devam ettikleri-

ni vurguladı. 
Konuyla ilgili adli makam-

lara ulaşan bir başvurunun ol-
madığını aktaran Sezer, şunları 
kaydetti: 

"Belediye Başkanı'mız ge-
rekli girişimlerde bulunur ya 
da şu kısmını da söyleyeyim 
başkanımızın adına da söyle-
mek istemem. 24 saat emniyet 
müdürümüz, jandarma komu-
tanımız, adli birimlerimiz her 
konuda biz Belediye Başka-
nı'mızın yanında oluruz. Bele-
diye Başkanı'mızla beraber 
şehrimizde bu tür şeylere ma-
ruz kalan tüm vatandaşlarımı-
zın yanında oluruz. Burası hu-
zur şehridir. Bu tür ifadelerle, 
şehir ile tehdit ifadesinin yan 
yana gelmesine asla müsaade 
etmeyiz. Bunun da böyle bilin-
mesini arzu ederim." 

Sezer, geçmiş dönem bele-
diye başkanlarında da örneği-
nin olduğu gibi Akın’ın da se-
çildiği günden sonra alınan ko-
misyon kararıyla yakın koru-
ma tedbiri alındığını anlattı. 

Edirne'nin huzur şehri ol-
maya devam edeceğini anla-
tan Sezer, kolluk birimleri ve 
savcılığın tehdit konusuyla ilgi-
li gerekli adımları atacağını 
vurguladı. 

Vali Sezer, kentteki oto-
parkların da düzenli olması ko-
nusunda çalışma yaptıklarını, 
otopark problemini çözmek 
için belediyeye destek olacak-
larını belirtti. (aa)

Emel - Özgür Subaşıay 
Mesleki ve Teknik Anadolu Li-
sesi öğrencileri, 276. sayısıyla 
okurların karşısına çıkan “Ti-
caretten Yankılar” gazetesiyle 
dikkat çekti. Ticaret bölümü 
öğrencileri, hazırladıkları “Ti-
caretten Yankılar” isimli gaze-
teyi Edirne'deki işyerlerine da-
ğıtarak hem okul tanıtımı yaptı 
hem de meslek hayatına ilk 
adımlarını attı. 
Eski mezun şimdi müdür 

Okulun Müdürü Ali Sakar-
ya, mezun olduğu liseye mü-
dür olarak hizmet etmenin gu-
rurunu yaşadığını belirtti. Sa-
karya, “Bu projede öğrencileri-
mizin gösterdiği çaba beni çok 
mutlu etti. Bu tür etkinlikler, 

hem öğrencilerimizin özgüve-
nini artırıyor hem de topluma 
katkı sağlıyor” dedi. 
Gazetede herkesin emeği 

var 
Öğrencilerden Göktuğ Al-

bayrak ve Yiğitcan Biçen'in de 
aralarında bulunduğu ekip, 
gazetenin her aşamasında aktif 
rol aldı. Yazı işleri müdürü Şe-
rife Filiz'in liderliğinde, öğren-
ciler habercilikten tasarıma ka-
dar her detayla ilgilendi. 

Köşe yazısıyla  
Şükrü Akıllı renk kattı 
Gazetenin bir diğer dikkat 

çeken özelliği ise köşe yazarı 
Şükrü Akıllı'nın kaleme aldığı 
özel yazıydı. Gazetemiz Yeni-
gün'de de köşe yazarlığı yapan 

Akıllı okul tanıtımı ve ticaretin 
önemine dair yazısıyla gazete-
nin bu sayısına değer kattı. 

Bu anlamlı projeye katkı 
sağlayan Rüya Akgül, Hülya 
Bozkurt, Turgut Özdeniz, Gü-
nay Tavşancı ve Yılmaz Kahrı-
man da arkadaşlarıyla birlikte 
çalışarak ekip ruhunu ön plana 
çıkarıyorlar. 

Yerel halktan destek 
Dağıtılan gazete, Edirne es-

nafından tam not aldı. İşletme 
sahipleri, öğrencilerin bu çaba-
sını takdir ettiklerini ve onları 
desteklemeye hazır olduklarını 
ifade etti. 

Geleceğe bir adım daha 
Bu tür projelerin, öğrencile-

rin mesleki eğitimlerinde uygu-
lamalı deneyim kazanmalarına 
yardımcı olduğu belirtiliyor. 
Emel - Özgür Subaşıay Mesle-
ki ve Teknik Anadolu Lisesi 
öğrencileri, bu projeyle hem 
kendi yeteneklerini sergiledi 
hem de yerel halkla güçlü bir 
bağ kurdu. 

Haber Nuran Tarlacı

Vali Sezer net konuştu
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Edirne'de geleceğin gazetecileri iş başında 



7 ARALIK 2024  Sayfa - 7

Edirne'de ilkokul öğrencile-
rine "günlük yaşam becerileri" 
eğitimi veriliyor. 

Valilik himayelerinde İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü tarafından 
hazırlanan proje kapsamında 

öğrenciler Şehitasım İlkokulu 
ek binasındaki Günlük Yaşam 
Becerileri Evi'ndeki atölyelerde 
perde takmayı, ütü, temizlik ve 
dikiş yapmayı, çamaşır katla-
mayı, yemek yapmayı, yemek 
masası düzeni kurmayı ve ev 
için gereken marangozluk işleri-
ni öğreniyor. 

Vali Yunus Sezer, öğrenciler-
le bir araya gelerek, çalışmaları 
hakkında bilgi aldı. 

Sezer, burada gazetecilere 
yaptığı açıklamada, öğrencile-
rin yaşam becerileri konusunda 
uzman öğretmenler eşliğinde 
eğitim aldığını söyledi. 

Öğrencilerin ev ve işlerinde 
kullanılan aletlerin ne işe yara-
dığını ve nasıl kullanıldığını öğ-
rendiğini belirten Sezer, "Hayal 
güçlerini geliştirsinler kendileri-
ne ilgi alanları oluştursunlar is-
tiyoruz. Hep şikayet ediyoruz 
'çocuklar evi dağınık bırakıyor-
lar, evde sorumlulukları yok' di-
ye. Burada aslında çocuklar so-
rumluluk nasıl yerine getirilir 
bunu öğreniyor. Eğitimler bir 
eşya nasıl toplanır, ev nasıl sü-
pürülür, ütü nasıl yapılır bunlar 
da öğretilerek çocuklara sorum-
luluk verme açısından çok 

önemli." dedi. 
Vali Sezer, eğitimin sadece 

okulda değil yaşamsal alanda 
da devam ettiğini vurguladı. 

Projenin güzel ve dünyada 
farklı örneklerinin olduğunu 
anlatan Sezer, akademik başa-
rılarının yanında çocukların ye-
teneklerini devam ettirecekleri 
uygulamaların süreceğini kay-
detti. 

Sezer, sosyal medya ve ek-
ran bağımlılığının önüne geç-
meye çalıştıklarını belirterek 
farklı yönelimleri bu tür atölye-
lerle ortaya çıkarabileceklerini 
dile getirdi. 
İl Emniyet Müdürü Onur 

Karaburun ve İl Milli Eğitim 
Müdürü Ferhat Yılmaz da et-
kinlikte hazır bulundu.(aa)

Öğrencilerin yaşam becerileri artıyor
GAZETESÝ
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Zafer Partisi Edirne Merkez İlçe Başkanı Arda Meriç, “Asga-
ri ücretin yıllık bazda belirlenmek yerine, ekonomik şartların 
ağırlaştığı bu dönemde yılda en az iki ya da üç kez yeniden de-
ğerlendirilmelidir. Aksi takdirde, emekçilerin geçim koşulları 
her geçen gün daha da zorlaşacaktır” dedi. 

Meriç, Türkiye’de her 100 çalışandan 77’sinin asgari ücret-
le çalıştığını söyledi. 

Meriç, şunları kaydetti: 
“Sevgili Edirneliler, ülkemiz, uzun süredir izlenilen yanlış ve 

bilimsellikten uzak olan politikalar yüzünden yüksek enflasyon 
ve ekonomik belirsizliklerin etkisi altında zorlu bir süreçten geç-
mektedir. Bu süreçte özellikle sabit gelirle geçinen ortalama her 
100 çalışandan 77’si asgari ücretle çalışmakta ve ekonomik yü-
kün en ağır kısmını taşımaktadır. Yaşanan gelişmeler ve uygu-
lanan politikalar, emekçilerin refah düzeyinin korunması konu-
sunda ciddi eksiklikler içermektedir. Devlet, yeniden değerleme 
oranını yüzde 43,93 seviyesinde belirlemiş ve kendi mal ve hiz-
metlerini enflasyona karşı bu oran üzerinden koruma altına al-
mışken aynı enflasyonist baskı altında yaşayan çalışanlara, bu 
oranın altında, beklenen enflasyon oranı üzerinden bir zam 
oranını baz alması tutarsızlıktır. Senede yalnızca bir kez zam ya-
pılacağı bilinen asgari ücretin, bu denli yüksek bir enflasyon or-
tamında çalışanların gelirlerini koruyamaması sonucu, emek 
gelirlerinde erozyon yaşanacağı açıktır. Bu durumda asgari üc-
retin yıllık bazda belirlenmek yerine, ekonomik şartların ağır-
laştığı bu dönemde yılda en az iki ya da üç kez yeniden değer-
lendirilmelidir. Aksi takdirde, emekçilerin geçim koşulları her 
geçen gün daha da zorlaşacaktır. Diğer yandan ortalama ücre-
tin asgari ücrete eşitlenmesi, çalışan kesimin gelir dağılımında 
ciddi sorunlara yol açmaktadır. Asgari ücret, bir taban ücret 
olarak kabul edilmeli, bir standart haline gelmesi asla normal-
leştirilmemelidir. Ancak ne var ki bunun en büyük savunucusu 
olan ve emekçinin hakkını, hukukunu koruması beklenen ‘sarı 
sendikalar’ olarak adlandırılan bazı işçi örgütleri, işçinin ve 
emekçinin hakkını savunmaktan uzak, sermaye yanlısı bir tu-
tum içerisindedir. Bu sendikalar, adil bir ücret politikası oluştu-
rulması ve emekçinin emek değerinin korunması için gereken 
mücadeleyi vermek yerine, işverenlerin çıkarlarına hizmet eden 
bir pozisyon benimsemektedir. Mevcut durum bu iken geçen 
sene asgari ücret tespit komisyonu toplantısı öncesi yaptığımız 
açıklamadaki sorunlara halen bir çözüm üretilememiştir. Bu su-
retle komisyonda bulunacak işçi arkadaşlarımıza bu sorunları 
dile getirmelerinin tekrardan öneriyorum; 1. Pandemi döne-
minde kısa çalışma ödeneği ve nakdi ücret desteği ile izne çı-
karılan işçilerin prim günlerinde eksikler bulunmaktadır. Bu da 
işçilerin emeklilik tarihlerini ileri atmaktadır. Bu sorun bir an 
önce çözülmelidir. 2. Ülkemizde yeni işe başlayan bir çalışanın 
yıllık 14 günlük iznini hak edebilmesi için 1 yıl süreyle çalışma-
sı gerekmektedir. 14 günlük ve çalışma yılına göre değişen izin 
süreleri arttırılmalı ve hak ediş süresi 1 yıldan az hale getirilme-
lidir. 3. Çalışanların fazla mesai saatleri arttıkça vergi sebebiyle 
ücret kesintisi de artmaktadır. Bunu önlemek maksadıyla yapı-
lacak olan vergilendirme aylık belirli bir saatin üzerindeki fazla 
mesai ücretleri için geçerli olmalı, resmi tatillerde yapılan fazla 
çalışmalar ise tamamen vergiden muaf tutulmalıdır. 4. İşsizlik 
fonundan işçilerin işsiz kalmaları durumunda bağlanan işsizlik 
maaşının koşulları işçilerin lehine tekrar düzenlenmelidir. Mev-
cut ekonomik şartlarda, çalışanların haklarının korunması ve 
refah düzeylerinin artırılması için kapsamlı ve adil bir ücret po-
litikası hayata geçirilmelidir. Yeniden değerleme oranlarının 
devletin kendi mallarını koruma düzeyine göre belirlendiği bir 
ortamda, asgari ücretin de bu seviyeye uygun artırılmalı, emek-
çinin alın terinin karşılığını alacağı bir Türkiye için tüm tarafla-
rı sorumluluk almaya davet ediyorum” Haber Merkezi 

Meriç’ten asgari ücret açıklaması
Edirne Belediye Başkanı 

Av. Filiz Gencan Akın, 5 Aralık 
Kadın Hakları Günü’nde Ba-
bademirtaş Mahallesi’nde ya-
pımı tamamlanan Babademir-
taş Mahalle Muhtarlığı ve Ek 
Hizmet Binası’nın açılışını ger-
çekleştirdi. İçerisinde muhtarlık 
ofisi, kadın merkezi ve tahsilat 
bürosu barındıran merkezin 
açılış konuşmasını yapan Baş-
kan Gencan Akın, “Edirne hal-
kı her şeyin en iyisini hak edi-
yor. 28 mahallemiz var ve hep-
sinde yapacak çok işimiz bulu-
nuyor” diyerek çalışmalarına 
Edirne’nin dört bir yanında, 
yoğun bir şekilde devam ede-
ceğini vurguladı. 

Babademirtaş Mahallesi 
Muhtarlığı, tahsilat merkezi ve 
kuaför hizmetini tek bir çatı al-
tında sunarak mahalle halkının 
günlük yaşamını kolaylaştır-
ması hedeflenen Belediye Ek 

Hizmet Binasının açılışı ger-
çekleştirildi. Açılış törenine; be-
lediye başkan yardımcıları, 

muhtarlar, meclis üyeleri, ma-
halle sakinleri ve vatandaşlar 
katıldı. 

Açılışta konuşan Babade-
mirtaş Mahalle Muhtarı Çetin 
Yalınkılıç, mahallesine böylesi 

kıymetli bir hizmet noktası su-
nan Edirne Belediye Başkanı 
Av. Filiz Gencan Akın’a teşek-

kürlerini iletti. Törenin deva-
mında konuşan Edirne Beledi-
ye Başkanı Av. Filiz Gencan 

Akın ise “Bu şehrin her soka-
ğında bir anısı olan, burada 
büyümüş bir Edirneli olarak, 4 
Aralık’ta bu yola çıkmaya ka-
rar verdim. Çok şükür ki siz 
kıymetli hemşehrilerim bana 
inandınız, güveninizle bu gör-
evi bana layık gördünüz ve 
Edirne’nin ilk kadın belediye 
başkanı olarak bu kürsüde siz-
lere seslenme imkanı sundu-
nuz. Bunun için sizlere sonsuz 
teşekkür ediyorum. Bu şehri 
yönetmek ve belediye başka-
nınız olmak benim için tarif 
edilemez bir onur ve gurur 
kaynağı. Şu an sizlerin gözleri-
ne baktığımda, ilk günkü heye-
canımın yerinde durmayı bıra-
kın, katlanarak arttığını hisse-
diyorum. Çünkü biliyorum ki 

Edirne halkı her şeyin en iyisi-
ni hak ediyor. 28 mahallemiz 
var ve hepsinde yapacak çok 
işimiz bulunuyor” şekilde ko-
nuşarak çalışmalarını durmak-
sızın sürdüreceklerini vurgula-
dı. 

 
Mahallelerin ihtiyaçlarına 

yönelik çalışmaların devam 
edeceğini söyleyen Başkan 
Gencan Akın, “Burada, kadın-
larımız, çocuklarımız ve ailele-
riyle keyifli vakit geçirebilece-
ğimiz bir ortam yaratmayı he-
defledik. Ancak mahallemizin 
hâlâ birçok ihtiyacı olduğunu 
da biliyoruz. Önümüzdeki sü-
reçte, tüm mahallelerimizin ih-
tiyaçlarını önceliklendirerek 
doğru dokunuşlarla hizmet et-
meye devam edeceğiz.” ifade-
lerini kullandı. 

Belediye Bandosunun eğ-
lenceli ezgileriyle devam eden 
tören, mahalle sakinlerinin yo-
ğun katılımıyla gerçekleşirken, 
açılışın ardından Başkan Gen-
can Akın, vatandaşlarla sohbet 
etti ve onların taleplerini dinle-
di. Babademirtaş Mahallesi sa-
kinleri, yeni Ek Hizmet Binası 
için memnuniyetlerini dile ge-
tirerek Başkan Gencan Akın’a 
teşekkürlerini iletti.  

Haber Merkezi 

Babademirtaş’a hizmet binası
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Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, "Doğru politikalar 
geliştirdik ve bu politikaları etkin bir şekilde uyguladık. Cumhurbaş-
kanımızın liderliğinde Türkiye'de turizm alanında büyük dönüşüm-
ler gerçekleştirdik." dedi. 

Tekirdağ Valiliğini ziyaret eden Bakan Ersoy'u Vali Recep Soy-
türk, AK Parti Tekirdağ Milletvekilleri Gökhan Diktaş ile Çiğdem 
Koncagül ve il protokolü karşıladı. Ersoy, anı defterini imzaladıktan 
sonra Vali Soytürk'le görüştü. 

AK Parti Tekirdağ İl Başkanlığını da ziyaret eden Ersoy, burada 
yaptığı konuşmada, Tekirdağ'da olmaktan mutluluk duyduğunu di-
le getirdi. 

Türkiye Buluşmaları kapsamında ülkenin dört bir yanında dü-
zenlenen toplantılara katıldıklarını hatırlatan Ersoy, fedakarca çalış-
malar yapan partililerle karşılıklı görüş alışverişinde bulunduklarını 
belirtti. 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın önderliğinde büyük 
eserlere imza atıldığını aktaran Ersoy, "Bu tarz görüşmelerin bizim 
için çok önemli olduğuna inanıyorum. Çünkü şunu hiçbir zaman 
unutmamamız gerekiyor, siyaset sahada, pratikte yapılan bir iştir. 
Evet biz Ankara'da çok başarılı çalışmalar gerçekleştirebiliriz. Türki-
ye Cumhuriyeti tarihinin en başarılı hizmetlerini biz hayata geçirmiş 
olabiliriz. Cumhurbaşkanımız liderliğinde ülkemizde yollar, hastane-
ler, kültür merkezleri, okullar yapabiliriz, turizm alanında tarihin en 
büyük başarılarına imza atabiliriz. Ama burada önemli olan bu yap-
tıklarımızın sahada görev yapan arkadaşlarımız tarafından doğru ve 
anlaşılabilir bir şekilde vatandaşlarımıza anlatılmasıdır." diye konuş-
tu. 

"Türkiye her alanda güçlü bir ülke" 
AK Parti teşkilatlarıyla buluşmaya önem gösterdiklerini ifade 

eden Ersoy, Türkiye'nin her alanda güçlü bir ülke olması için gece 
gündüz demeden her alanda çalışmaya, üretmeye devam edecekle-
rini vurguladı. 

Türkiye'nin önemli turizm potansiyeline sahip bir ülke olduğunu 
anlatan Ersoy, şöyle konuştu: 

"Biliyorsunuz ülkemiz ciddi bir turizm potansiyeline sahip. Peki 
bu potansiyel geçmiş dönemlerde doğru bir şekilde kullanıldı mı? 
Hayır. Türkiye'de turizm dendiğinde, eskiden ne anlaşılıyordu? Sa-
dece deniz, kum, plaj. Peki bu doğal kaynaklar etkin bir şekilde kul-
lanıldı mı? Maalesef hayır. Ülkemiz bu konuda çok zaman kaybetti. 
Sadece zaman kaybetmedik. Bunun aynı zamanda ülkemize ve mil-
letimize çok ciddi ekonomik kayıpları da oldu. Bakın, 2002 yılında 
Türkiye'ye gelen turist sayısı 12 milyondu. Bugün, 2024 yılı itiba-
riyle bizim ülkemize beklediğimiz turist sayısı 61 milyon. 2002'de tu-
rizmden gelirimiz ne kadardı? 13 milyar dolar. Bugünkü hedefimiz 
ise 60 milyar dolar. Bu başarıları elde etmek için gece gündüz de-
meden çalıştık, doğru politikalar geliştirdik ve bu politikaları etkin bir 
şekilde uyguladık. Cumhurbaşkanımızın liderliğinde Türkiye'de tu-
rizm alanında büyük dönüşümler gerçekleştirdik." 

Ersoy, Türkiye'nin son yıllarda Kültür ve Turizm alanında üst üs-
te rekorlar kırarak, büyük başarılar elde ettiğini dile getirdi. 

Tekirdağ'ın tanıtımı için çok çalıştıklarına dikkati çeken Ersoy, 
"200'den fazla ülkede ülkemizi ve turizm bölgelerimizi tanıttık. Bu 
kapsamda Tekirdağ’ın tanıtımına da ayrı bir önem veriyoruz. Antik 
Ganos Dağları üzerindeki yürüyüş yolları ve üzerinde bulunan antik 
yerleşimler, doğal güzellikler, Uçmakdere Kanyonu ve benzeri akti-
vite noktaları, rotalar halinde tanıtımlarımızda yer alıyor. Ayrıca 
2024 yılı içerisinde Kapadokya Üniversitesi tarafından Tekirdağ Tu-
rizm Geliştirme ve Yol Haritası Raporu hazırlanmaya başlamıştır." 
ifadelerini kullandı. 

AK Parti kadrolarının Türkiye Yüzyılı'nda her engeli aşabilecek 
güçte olduğunu vurgulayan Ersoy, önlerine çıkan engelleri bir bir 
aşarak Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın liderliğinde Türki-
ye'nin yıldızını parlatmaya devam edeceklerini söyledi. (aa)

“Turizm alanında büyük  
dönüşümler gerçekleştirdik”

2004 yılında gönüllülerin 
desteği ile yayın hayatına baş-
layan Birgün Gazetesi’nin 20. 
yıl belgeseli Edirne Belediyesi 
Atatürk Kültür Merkezi Salo-
nunda izlendi. Gösterim sonra-
sında BirGün Web Koordina-
törü Uğur Koç; BirGün Gaze-
tesi’nin yayın hayatı, emekçile-
ri ve karşı karşıya kaldıkları 
zorluklar, internet sayfasında 
gerçekleştirdikleri çalışmalar, 
haberler ile ilgili konuştu. 

Buluşmanın açılışını Birgün 
destekçisi ve okuru Ziya Gö-
kerküçük yaptı. Gökerküçük, 
“İlk Birgün’ü aldıktan sonra 
bugün 7 bin 537’inci Birgün 
elimizde. 14 Nisan 2004 tari-
hinde yayın hayatına başlayan 
gazetemiz hep bağımsız kaldı. 
Evrensel basın kuralları kılavu-
zu oldu. Birgün doğru haber 
peşinde koşturanların, kamu-
sal çıkarları savunanların gaze-
tesi oldu. Birgün Gazetesi, 
‘Birgün yazdıysa doğrudur’ di-
yenlerin gazetesidir. Birgün ka-
dındır, çocuktur, gençtir, emek-

lidir, işçidir, çiftçidir, kamu çalı-
şanıdır. Dosttur, demokrattır 
Birgün; laiklik ve emek hakkı 
olmazsa olmazıdır. Birgün öte-
kilerin sesidir, sesi olmaya de-
vam edecektir” dedi. 

Birgün yazarlarının ve ga-
zetecilerin de anılarını anlattığı 
belgesel bir saat sürdü.  

BirGün Web Koordinatörü 
Uğur Koç, özgür kalmak iste-
yen basın emekçilerinin yaşa-
dığı, karşı karşıya kaldıkları 

zorlukları anlattı. Koç, en çok 
dava açılan gazete olduklarını 
ve buna rağmen hiçbir gazete 
yazarına ve muhabirine ‘bunu 
yazmayın’ denmediğini belirtti. 

Gazete okurlarının artık di-
jital sistemde olduğunu da be-
lirten web koordinatörü Koç, 
bu nedenle anında habere 
ulaşmak için her kurum gibi 
Birgün’ün de dijital sistemi 
güçlendirmeye çalıştığını be-
lirtti. 

Uğur Koç’un açıklamaları 
sonrasında sorulan sorulara 
yanıt verildi. Ziya Gökerküçük 
belgeseli hazırlayanlara, Bir-
gün Gazetesi emekçilerine, sa-
lonu tahsis eden Edirne Bele-
diyesi çalışanlarına ve başkanı-
na teşekkür etti. Birgün Gaze-
tesine abone olmanın, aylık 
destek vermenin gereğini vur-
gulayan Gökerküçük, arama 
motorundan “birgün abone” 
dendiğinde izlenecek yol ile 
abone olunduğunu belirtti. 
Haber Merkezi 

Birgün’den 20. yıl belgeseli
GAZETESÝ



Sayfa - 10 7 ARALIK 2024GAZETESÝ


